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kuryr 2. května 2023

Jane Kaufman: Biologická zbraň, vyrobena armádou,
vydávána za očkování

infokuryr.cz/n/2023/05/02/jane-kaufman-biologicka-zbran-vyrobena-armadou-vydavana-za-ockovani

Dnes už každý ví, anebo by vědět měl, že tak zvané očkování proti

Covidu není žádné očkování, ale je to biologická zbraň, která

způsobuje Covid a ještě celou spoustu dalších nemocí. Některé tyto

nemoci jsou lehčí, jiné těžké a zahrnují i ultimativní – smrt.

Karen Kingston, biotechnický odborník a bývalá zaměstnankyně

firmy Pfizer, což je jeden z výrobců tak zvaných očkování vysvětluje,

že s každou vakcínou, předloženou americké kontrolní organizaci

FDA (Federal Drug Administration) musí výrobce předložit seznam

vedlejších účinků. I se současnými vakcínami to bylo požadováno,

takže FDA dostala všechny podklady, které potřebovala, aby bylo

učiněno správné rozhodnutí.

Dobře věděli, že namísto obvyklých vedlejších účinků jako jsou

bolesti hlavy, bolesti svalů, horečka, byly na těchto seznamech

problémy jako zánět mozku a míchy, srdeční mrtvice, meningitida,

http://www.infokuryr.cz/n/2023/05/02/jane-kaufman-biologicka-zbran-vyrobena-armadou-vydavana-za-ockovani/
https://usawatchdog.com/everybody-knew-cv-19-vax-was-a-criminal-bioweapon-karen-kingston/
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myokarditida, smrt, samovolný potrat, poškození nenarozeného

dítěte a mnoho dalších, velice vážných problémů.

Takže – FDA toto všecko věděla a přesto tyto injekce povolila pro

použití na lidech? Tady je něco hodně v nepořádku. Komu tito lidé

slouží? Jak to, že je nikdo nekontroluje, jak to, že nikdo nepátral a

nikdo nezastavil očkování i když na ně tisíce lidí umíralo?

Skutečně, je to zbraň

Dokumenty, uvolněné na základě zákona o dostupnosti informací

FOIA (Freedom of Information Act) dokazují, že injekce proti Covidu

byly vyrobeny jako obrana proti útoku jinými biologickými zbraněmi.

Celý projekt byl organizován americkým Národním bezpečnostním

výborem (National Security Council, což je část Ministerstva obrany,

spolu s Pentagonem), bez jakéhokoliv zabezpečení výrobního

procesu. Injekce byly vyráběny jako zbraně a ne jako farmaceutické

výrobky.

Ministerstvo obrany je to, které ty injekce vlastní, používá je a dohlíží

na jejich rozšiřování. Je to jejich nástroj na údajnou obranu

obyvatelstva proti cizímu útoku. Zatím co nás všechny strašili

hrozbou nemoci, která ve skutečnosti neexistovala (korona byla

obyčejná chřipka a ještě hodně mírná), americká vláda vydávala

Covid za ohrožení národní bezpečnosti. Tím bylo docíleno, že injekce

proti Covidu byly brány jako medikální obrana proti útoku, čímž

spadaly do šedého odvětví zbraní, kde nebyly brány ani jako očkování

ani jako léky.

Národní bezpečnostní výbor byl pověřen dozorem a celá záležitost

byla klasifikována jako válečný útok.

Vládní organizace, mnohé z nich vojenského typu, byly pověřeny

velkovýrobou, která nespadala pod žádný dozor a nemusela

dodržovat výrobní normy a bezpečnostní, hygienické a jiné předpisy.

Ani kvalita těchto produktů nebyla sledována a správné označení

nebylo povinné.

https://halturnerradioshow.com/index.php/en/news-page/news-nation/foia-documents-prove-covid-19-vaccines-were-treated-as-medical-counter-measures-to-a-bio-weapon-attack-entire-covid-operation-run-by-us-national-security-council-with-no-manufacturing-safeguards-or-disclosures
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Lidé byli pod dojmem, že injekce proti Covidu byly vyráběny

obvyklými výrobními procesy a že dozorčí organizace jako je FDA a

CDC dohlížely na jejich správnost a dodržování přísných

farmaceutických výrobních postupů. Nic z toho ale nebyla pravda.

Výroba, dodávky materiálu, dokonce i složení injekční látky samotné

a všecko ostatní bylo pod dohledem Ministerstva obrany, neboli

vojska. Bylo to vyráběno jako zbraň a taky to byla zbraň!

Aby měly farmaceutické firmy možnost zorganizovat předstírané

zkoušky, aniž by riskovali přídavné výdaje, smlouvy s nimi

zahrnovaly odstranění veškeré zodpovědnosti pro výrobce a pro

dodavatele. To znamená, že mohli do těch injekcí dát třeba kravský

hnůj a nebyli by za to v žádném směru postižitelní.

Dvě badatelky, vedoucí farmaceutického výzkumu Sasha Latypova

(ZDE) a právní vyšetřovatelka Katherine Watt (ZDE) nezávisle jedna

na druhé tyto informace zjistily a rozhodly se je zveřejnit, aby nás

informovaly. Podle jejich svědectví, ten důvod, proč nikdo proti

tomuto podvodu nevystoupil jsou některé nově vydané americké

zákony, které dovolují lidem a organizacím lhát. Snad se dá říct, že

považují lež za pravdu a to i u soudu.

Jakmile přišla Korona, tak se rozjel celý ten aparát, kdy americká

vláda, rozvědka, media, farmaceutické a technické firmy, všichni

vytvořili obrovský nátlak na FDA, aby byly injekce povoleny pro

nouzové použití. Zároveň ponižovali a stíhali nesouhlasící lékaře a

jiné kritiky.

K tomu, aby bylo jakékoliv očkování povoleno pro nouzové použití,

nesmí existovat žádný známý lék, nebo léčebná procedura. Proto byly

všecky známé a osvědčené léky, jako jsou ivermectin a Plaquenil

zavrhovány, odstraňovány z lékáren a ponižovány na úroveň

šarlatánských přípravků, anebo pochybných léků pro dobytek.

https://sashalatypova.substack.com/p/the-role-of-the-us-dod-and-their?publication_id=870364&post_id=91532704&isFreemail=true
https://bailiwicknews.substack.com/p/american-domestic-bioterrorism-program
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Něco takového je samozřejmě neodpustitelné. Je to skrz naskrz

podvod, je to útok proti lidstvu, který by měl být po právu potrestán.

I když farmaceutické firmy a výrobci těchto injekcí získali právní

imunitu, což byla právní imunita proti záměrnému zločinu, pak

žádné právo neexistuje, pak nežijeme ve slušné, civilizované

společnosti 21. století. Lhát lidem, vydávat válečnou zbraň za

očkování a zkoušet zavést povinnost nechat se očkovat, to by mělo

být spravedlivě potrestáno.

Plaquenil?

Jen tak na okraj, zde je nutno se zmínit o shora uvedeném

Plaquenilu, který je mnohými považován za starý, osvědčený a

účinný léčebný prostředek. A přitom to není pravda. Plaquenil může

být někdy pomocná látka v nemoci, ale stačí ho vzít maličko víc a

stane se nebezpečným jedem, jehož následky mohou být nedozírné.

Plaquenil totiž obsahuje chinin. Nikdo doopravdy ještě dnes neví, jak

chinin funguje a účinkuje, nikdo nezná tento mechanismus. Jakmile

se chinin dostane do těla, okamžitě se rozptýlí po celém organismu,

kde se udržuje v tucích. A protože mozek a nervové tkáně mají velké

množství tuku, nalezneme ho tam ve velkém množství.

Skrze tukové membrány buněk se dostane i dovnitř buněk a vyžene

odtud draslík, což způsobí dlouhodobé uvolnění svalstva, které se

často projeví vrhnutím a ztrátou vědomí. A protože i srdce je sval,

chinin zpomalí chod srdce a sníží tlak. Zpomalení srdce může být tak

dokonalé, že se srdce zastaví a člověk zemře.

Plaquenil je často dáván pacientům společně s antibiotikem

azithromycinem, kvůli možné bakteriální infekci. Azithromycin

prodlužuje dobu mezi jednotlivými tepy srdce, takže též zpomaluje

jeho činnost. To může být velice nebezpečné.

Freudovské přeřeknutí

https://www.youtube.com/watch?v=ILowf7Tw7QY
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Ale zpátky k problému biologické zbraně, zvané očkování. Koncem

prosince minulého roku vydal ředitel WHO (World Health

Organization) Tedros Ghebreyesus video, které získalo velkou

popularitu. On se totiž přeřekl, když prohlásil: „… jak vidíme, některé

země používají přídavné injekce (boosters) k zabíjení dětí a to není

správné.“

Tisková agentura Reuters okamžitě vydala omluvný text, kde se

zmínili, že někteří z těch, kteří video shlédli, lživě tvrdí, že WHO

přiznalo, že Covid-19 injekce jsou používány k zabíjení dětí. Podle

Reuters, video je věrohodné, ale diváci špatně pochopili jeho význam.

WHO mluvčí poté prohlásil, že ta věta byla zaviněna nepozorností.

Oh!

Pitva Němcům ukázala, o co jde

V Německu provedli badatelé pitvu na 76. letém muži, který trpěl

Parkinsonovou nemocí. Po třetí mRNA injekci se jeho stav podstatně

zhoršil a během krátké doby na to, zemřel. Tento člověk byl jinak

naprosto zdravý, ani chřipku neměl. Prostě, zemřel na „očkování.“

Pitva odhalila zánět srdce a mozku. Myokarditida ale nebyla

způsobena přirozeně se vyskytující infekcí; způsobila ji hrotová

bílkovina (spike protein). Zranění mozku rovněž nebyl následek

Parkinsonovy nemoci, protože v čelním laloku byla nalezena opět –

hrotová bílkovina, která způsobuje v mozku a v cévním systému

očkovaných mozkové a srdeční mrtvice. (Hrotová bílkovina v čelním

laloku, to je lobotomie!)

Z toho důvodu zřejmě zakazovala WHO (World Health Organization)

pitvy na zemřelých, aby se zavčas nepřišlo na to, jak moc škodlivé

tyto injekce jsou.

Britští a američtí lékaři a vědci nadále odmítají pitvy provádět.

Zřejmě chtějí tyto informace potlačit, aby mohl farmaceutický

průmysl pokračovat ve „vakcínovém holokaustu“ na všech těch

https://uncutnews-ch.translate.goog/impfstoff-verkaeufer-des-jahres-who-chef-sagt-covid-booster-werden-von-laendern-benutzt-um-kinder-zu-toeten-fake-faktenchecker-flippen-aus/?_x_tr_sl=auto&_x_tr_tl=en&_x_tr_hl=en&_x_tr_pto=wapp
https://thepeoplesvoice.tv/germany-declares-mrna-jabs-are-deadliest-vaccines-in-history/
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důvěřivých, kteří nesledují co se kolem děje a slepě věří televizní

propagandě.

Zato Němci prohlásili injekce proti Covidu za „nejsmrtelnější

očkování v historii lidstva.“ Samozřejmě, že mají pravdu.

Všichni onemocněli

Nový výzkum ze Švýcarska zjistil, že všichni očkovaní mají též

zvýšenou hladinu bílkoviny, zvané troponin, která indikuje zranění

srdce. Takže všichni očkovaní mají ať už mírné, nebo značné

poškození srdce. Srdce je sval, který není úplně snadné poškodit. Je

s námi celý život, poctivě tluče do taktu, ať už spíme nebo bdíme.

Problém je v tom, že poškozené srdce se nikdy nezahojí. To není jako

játra, která se dovedou zahojit, nebo i dorůst; zraněné srdce zůstává

zraněné na zbytek života.

Dnes již víme, že mRNA v očkování proti Covidu cestuje tělem a

shromažďuje se v různých orgánech. Tam působí na buňky a nutí je

vyrábět hrotovou bílkovinu. Ukázalo se, že srdce je jeden

z upřednostňovaných cílů těchto mRNA, jejichž příliv způsobí buď

sub-klinickou, anebo klinickou myokarditidu.

I ti, kteří nemají žádné zjevné příznaky této nemoci, jsou postiženi,

možná v menší míře, ale bylo dokázáno, že 100% všech očkovaných

touto nemocí trpí. Ženy jsou většinou mnohem více zasaženy než

muži.

To ukazuje pouze na jedno, že injekce proti Covidu jsou naprostá

katastrofa a všechny kontrolní zdravotní organizace, FDA, CDC,

WHO a i mnozí lékaři a zdravotní instituce zakrývají tyto škodlivé

vlivy a svádějí je na něco jiného. Možná jsou i rádi, když jsou oběti

tohoto záměrného zločinu pohřbeny a škodlivé injekce s nimi.

Někteří doporučují léčebný postup, ovšem je těžké posoudit, jestli

vůbec může něco proti takovému ublížení účinkovat. Dr. Joseph

Mercola vydává své rady ZDE. „Front Line Covid Care Alliance“ má

https://www.technocracy.news/study-100-of-mrna-jab-recipients-have-heart-implications/
https://takecontrol.substack.com/p/spike-protein-detox
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doporučení ZDE a ZDE. Jejich léčba zahrnuje ivermectin, což je asi

hlavní prospěšná látka. Dále Plaquenil, quercetin, včelí med,

melatonin, kurkumu, zinek, aspirin a vitamin C. Dr. Peter

McCullough hlásí dobré výsledky s fluvoxaminem, což je lék proti

depresi, v kombinaci s flavonoidem luteolinem a quercetinem.

Mechanismus nemoci

Podle současného výzkumu, k narušení srdce dojde tím způsobem, že

hrotová bílkovina, která je na základě mRNA instrukci v těle

očkovaných vyráběna, doslova spálí endothelium, což je tenká

membrána, která pokrývá vnitřek srdce a tepen. Její buňky vydávají

materiál, který kontroluje uvolňování a stahování cév a také má vliv

na enzymy, které zabraňují srážení krve. Přídavný vliv je na imunitní

systém.

Hrotová bílkovina této tenké vrstvičce způsobí těžké popáleniny, 3.

stupně. Takové zranění způsobí zánětlivou reakci, která vede

k vytvoření otoků. Závažnost takového útoku je dána tím, jak velké

procento je spáleno. Bylo zjištěno, že i 10% spáleniny vyprodukuje

těžké zdravotní potíže, které jsou na úrovni 30% venkovní spáleniny.

Protože endothelium představuje velkou plochu, tyto spáleniny

mohou být obrovské. Přesto nejsou cítit, nijak nebolí, protože oproti

kůži, tyto části těla neobsahují nervy. Snad proto se dnes vyskytují

infekce mnohem horší než kdy předtím, protože takové zranění

uvnitř těla má značný vliv na celý zbytek organismu.

A nejen to, vzniklý stres dokáže kromě srdečních poruch způsobit

velké množství i jiných nemocí, jako na příklad Alzheimerovu a

Parkinsonovu nemoc, odumírání mozkových buněk, sklerózu,

rakovinu, cukrovku, formování prionů a samozřejmě nejrůznější

záněty.

Nejhorší na tom je, že toto jsme věděli již v r. 2007. A přesto byly

mRNA instrukce na výrobu hrotové bílkoviny přidány do injekcí

proti Covidu. Anebo – proto tam byly přidány?

https://covid19criticalcare.com/treatment-protocols/i-recover/
https://covid19criticalcare.com/treatment-protocols/i-care/
https://wmcresearch.substack.com/p/internal-third-degree-burns-the-spike
https://wmcresearch.substack.com/p/massive-discovery-known-in-2007-expressing
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Mnozí se divili

Ti zodpovědní lékaři a vědci, kteří brzy pochopili, že tak zvané

očkování je podvod, který nemá se skutečným očkováními nic

společného, se pak ptali jak to, že tolik lékařů ty injekce doporučuje a

vydává je za tu jedinou obranu proti Covidu. Někteří lékaři byli

v tomto směru i velice nátlakoví a občas docházelo i k výhrůžkám.

Bylo to neuvěřitelné, jak moc z nich se o tyto injekce zasazovalo a

nutili je na své pacienty. Někdo na příklad prodělal Covid, což mu

automaticky vybudovalo imunitu proti dalším variantám a přesto,

lékař trval na očkování.

Teprve později vyšlo najevo, že američtí lékaři dostávali příplatky za

každého očkovaného. Jedna z největších zdravotních pojišťoven

v zemi, „Blue Cross & Blue Shield“ odměňovala očkující lékaře podle

následujícího sazebníku:

30% pacientů očkovaných – $20 za každého očkovaného;

40% pacientů očkovaných – $45 za každého očkovaného;

50% pacientů očkovaných – $70 za každého očkovaného;

60% pacientů očkovaných – $100 za každého očkovaného;

75% pacientů očkovaných – $125 za každého očkovaného.

To je pouze jedna pojišťovna, ve státě Kentucky. Kolik dalších

pojišťoven v jiných státech mělo obdobné nabídky? A jak to bylo

v Evropě a jinde? Ví to někdo? Nebo je to tajeno?

Zde musí být způsob, jak potrestat viníky

Samozřejmě, že si výrobci libovali, když injekce nepodléhaly kontrole

hygieničnosti pracovního prostředí, dodržování výrobních postupů,

kontrole kvality surovin a jiným přísným farmaceutickým příkazům a

https://petermcculloughmd.substack.com/p/the-great-covid-19-vaccine-bribe
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zákazům, protože podle zákona nesměli být souzeni ani jinak stíháni

za nedodržování těchto pravidel. Stejně tak ale nesmějí být souzeni

kvůli škodlivým vlivům těchto injekcí.

Jenže zodpovědnost musí být, to se nedá nic dělat. To, aby si do

injekcí mohli namíchat cokoliv, to nepřipadá v úvahu. Zde se jednalo

o produkt, který je biologická zbraň a farmaceutické firmy tuto

zbraně s plným vědomím následků vyvíjely, produkovaly a

rozšiřovaly mezi celosvětovou populaci.

Snad pak není na místě soudit a trestat tyto firmy jako

výrobce očkování, které ublížilo mnoha, ale je nutné je

trestat jako výrobce biologické zbraně.

Podle amerického zákona, 18 U.“S.C. Ch.10: Biologické zbraně, §175

„Zákazy s ohledem na biologické zbraně,“ je řečeno: „Kdokoliv

vědomě vyvíjí, produkuje, skladuje, převádí, získává, drží, anebo

má ve svém vlastnictví biologický materiál, jed, nebo systém,

kterým může být tento doručen jako zbraň, anebo vědomě pomáhá

cizímu státu, nebo jakékoliv organizaci s něčím takovým, či se

pokouší, vyhrožuje, anebo se spojí s někým jiným za stejným

účelem, musí být podle tohoto zákona pokutován, anebo uvězněn, ať

už doživotně, anebo na jakoukoliv délku let, nebo obojí.“

Takže zde existuje zodpovědnost výrobců za tento kriminální čin,

jestliže injekce proti Covidu nejsou brány jako očkování, ale jako

biologická zbraň.

Již zmiňovaná Karen Kingston k tomu dodává, že je zde zřejmé dvojí

měřítko. Výrobci injekcí proti Covidu, jako na příklad Pfizer, anebo

Moderna nemohou být souzeni také kvůli tomu, že jsou součástí

americké armády. Jak to, že se mohou soudit mezi sebou o miliardy

dolarů kvůli autorským poplatkům za injekce proti Covidu?

Jane Kaufman, 1. května 2023

https://karenkingston.substack.com/p/nonsense-makes-no-sense
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